
Protokoll nr 4, styrelsemöte Falkenbergs Bouleallians 2015-06-15 

Paragraf 41 – 53. 

 

Närvarande (* ej närvarande) 

 

Ove Johansson ordf.                                         Britt Ragnarsson * 

Stig Andersson                                                 Kenneth Wisén 

Lennart Henriksson                                          Mats Gustavsson suppl. 

Heimo Käki                                                      Romano Percat suppl. 

Kurt Larsson 

 

 

§ 41 Mötets öppnande 

                Ordf. Ove Johansson hälsade de närvarande välkomna och       

                förklarade mötet öppnat. 

 

§ 42 Godkännande av dagordning 

                Dagordningen godkändes. 

 

§ 43 Val av sekreterare för mötet 

                Stig Andersson utsågs att föra dagens protokoll. 

 

§ 44 Val av protokollsjusterare 

                Lennart Henriksson utsågs att justera dagens protokoll. 

 

§ 45 Föregående mötesprotokoll 

                Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 46 Inkomna och utgående skrivelser 

                Inga sådana förelåg. 

 

§ 47 Rapporter 

 

a) Ekonomi 

Försäljningen och kostnaderna följer i stort föregående år 

och likviditeten är god. 

 

 



b) Medlemmar 

Antalet medlemmar är för närvarande c:a 600 st. 

 

c) Hallunderhåll 

Städning innan innesäsongen börjar. 

 

d) Banunderhåll 

Möte om att fler klubbar skall hjälpa till med banskötseln. 

 

e) Seriespelet 

Rullar på. 

 

f) Tävlingar 

Trippeltävlingen i samband med jubiléet lockade 24 lag och 

segrade gjorde lag Jan-Erling Karlsson. Ett antal nya 

medlemmar har också kommit efter prova på dagen. 

 

g) Lotteri 

Fungerar bra. 

 

h) Uthyrning 

Fungerar bra. 

 

i) Sponsring 

Inga nya för närvarande. 

 

j) Servering  

Fungerar bra. 

 

k) Samrådsgruppen  

Inget speciellt, nästa möte den 12/8. 

 

§ 48 Kompl. Val till kommittéerna 

                Sjukvårdskommittén är ej utsedd. 

 

 

 

 



§ 49 Utbyggnad av serveringen 

Golvklinker skall komma på plats efter midsommar,  sedan 

är det i stort sett färdigt. 

 

§ 50 Sommarens och höstens verksamhet 

                Eventuellt en lokal tävling i september. 

 

§51 Övriga frågor 

                Frågan om lämpligheten att ha vårt seriespel på examens- 

                Dagen. Lagledarträffen fick förfrågan, men reagerade inte.  

                Frågan skall beaktas vid nästa tillfälle. Våra banor kom 

                upp till diskussion, om att de är för hårda. 

 

§ 52 Nästa möte 

                Måndagen den 10 augusti kl. 09.30 

 

§53 Avslutning 

                Ordföranden tackade de närvarande och förklarade mötet 

                avslutat 

 

 

Vid protokollet                                                           Justeras 

 

 

 

 

 

Stig Andersson               Ove Johansson           Lennart Henriksson 

                                         Ordförande 

 

 

 

    

 

 

 

 

 



 

                 


